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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 20.9.2022                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

 

ZAPISNIK 12. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 1. 9. 2022 ob 20.00 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Robert Bozovičar, Maja Makše, Mario Krapež, Lidija Zadnik, Niko 

Bobnar, Martin Luštek, Simon Judež 

Opravičeno odsotni:  

Gostje vabljenih društev: KD Prečna (Cesar Jože, Cesar Karmen), DU Prečna (Sikošek 

Drago), KORK Prečna (Rešetič Danica), PGD Prečna (Kapš Andrej), PD Novo mesto (Luzar 

Tine) 

 

 

 

Predsednik navzoče pozdravi in predlaga naslednji dnevni red. 

 

Dnevni red: 

  

1. Pregled prisotnosti članov sveta KS Prečna in vabljenih gostov 

2. Pregled in potrditev 12. seje sveta KS Prečna in potrditev 3. dopisne seje 

3. Pregled del, ki se izvajajo v naši KS Prečna 

4. Pomoč krajanu Klančar Jožetu zaradi požara domačije 

5. Obrazložitev pogodbe o najemu prostorov v Krajevnem domu Prečna ter souporabo 

pripadajočih objektov vabljenim predstavnikom društev, ki delujejo v Krajevnem domu 

Prečna 

6. Razno 

 

 

K 1. točki: 

 Na seji prisotno 7 svetnikov in 6 predstavnikov vabljenih društev.  

 

K 2. točki:  

Na zapisnik 12 seje sveta KS Prečna ni pripomb zato predsednik predlaga potrditev zapisnika. 

 Sklep:  Zapisnik 12. seje sveta KS Prečna se soglasno potrdi (7Za , 0Proti ) 

Na 3 dopisno sejo sveta KS Prečna ni pripomb zato predsednik predlaga potrditev sklepov 3. 

dopisne seje. 

 Sklep:  3 dopisna seja sveta KS Prečna se soglasno potrdi (7Za , 0Proti ) 
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K 3. točki:  Predsednik poda poročilo o delih, ki so v izvajanju in delih ki se bodo izvedla 

v letošnjem letu.  

 

- Dela z umestitvijo avtobusnih postajališč v naselju Prečna so kljub pretečenemu roku 

zaključka v fazi zaključevanja.  V zaključni fazi smo se z izvajalcem del dogovorili da 

dodatno umesti na trasi še dve dodatni luči in zamenja še 5 kandelabrov z ustreznimi 

lučmi, katere bi sicer ostale za zamenjavo v prihodnjem letu. Tako bomo imeli na 

celotni trasi umeščene vse luči v led tehnologiji. Razliko med razpisnim številom svetil 

in povečanjem svetil plača KS Prečna iz lastnih sredstev direktno izvajalcu del. 

- Projekti, kateri so odobreni za izvedbo s strani MONM so delno v fazi pridobivanja, 

ponudb delno pa v usklajevanju s službami na MONM.  

- Zaradi nepridobljenih vseh potrebnih soglasij za ureditev odtočnega kanala v naselju 

Češča vas se le tega projekta v letošnjem letu ne izvede. Namesto tega projekta se v 

letošnjem letu izvede naslednji projekt ( IDZ za pločnik Podbreznik – Češča vas).  

 

 

 

K 4. točki: Pomoč krajanu Klančar Jožetu zaradi požara domačije 

 

Konec meseca julij smo imeli velik požar na domačiji Klančar na Kuzarjevem kalu. Hiša je 

popolnoma zgorela in je predvidena za rušenje. Krajani oškodovancu Klančar Jožetu pomagajo 

vsak po svojih močeh. MONM ob pomoči KS in krajevnega KORKA zbiramo denar za nakup 

bivalnega kontejnerja, v katerem bo oškodovanec lahko živel, dokler ne bo v stanju obnoviti 

domačije. Zaradi samega zneska, katerega je potrebno zbrati za nakup predlagam, da KS 

prispeva 2000 EUR in jih nakaže na račun, ki je za ta namen odprt na RK. 

Sklep:  Nakazilo 2000 € na račun odprt pri RK za namen pomoči Klančar Jožetu po požaru se 

potrdi (6Za , 1Proti) 

 

 

K 5. točki: Obrazložitev pogodbe o najemu prostorov v Krajevnem domu Prečna ter 

souporabo pripadajočih objektov vabljenim predstavnikom društev, ki delujejo v 

Krajevnem domu 

 

Predvidena pogodba je bila sprejeta na 12 seji sveta KS Prečna.  

Pripombe:  

- KD Prečna (Cesar Karmen) društvo vidi težavo v 11 členu pogodbe, kjer je navedeno, 

da najemodajalec lahko odpove najemno pogodbo brez konkretnega vzroka.  

Pojasnilo – najemodajalec je lastnik stavbe in ima vso pravico odločati, kdo deluje v 

njej in pod kakimi pogoji. V kolikor se najemodajalec in najemnik ne moreta dogovoriti 

o načinu delovanja in ne najdeta skupnega interesa je seveda normalno, da iz stavbe ne 

more oditi najemodajalec ampak najemnik. Nobena sestava prihodnjih svetov KS 

Prečna ne sme biti talec nekih zavez in obljub v preteklosti. Verjamem, da ne bo nobeni 

prihodnji sestavi sveta interes odvzemanje prostorov za delovanje društev. Če pa bi se 
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zgodilo, da bi kako društvo delovalo v drugačnem interesu, kot deluje vodstvo KS pa 

ima le to možnost da odstrani tako društvo. Ravno zato je v členu tudi klavzula, kjer je 

navedeno, da mora odpoved pogodbe predhodno potrditi svet KS Prečna na svoji seji.  

- PD Novo mesto (Martin Luzar) v 9. členu pogodbe je naveden datum trajnosti pogodbe 

za dobo 4 let. Zaradi planiranja delovanja društev vidi težavo pri ponovni sklenitvi 

nadaljnje pogodbe. Zato je predlog, da se v člen umesti še odstavek, kjer bi se dopisalo: 

Najemnik lahko 365 dni pred iztekom pogodbe oziroma najkasneje 180 dni pred 

iztekom pogodbe pisno zaprosi svet KS Prečna za podaljšanje pogodbe. Najemodajalec 

je v tem primeru dolžno najkasneje 150 dni pred iztekom pogodbe pisno obvestiti 

društvo o nameri.   

 

 

K 6. točki: Razno 

 

Predaja ključev od prostorov za delovanje PD Novo mesto, predsedniku PD Novo mesto 

(Luzar Tine)  

 

Makše Maja – Prehod za pešce v Češči vasi 

Problematika ustreznega prehoda za pešce v naselju Češča vas pri BTC se še vedno 

nadaljuje. 12.9.2022 je s strani medobčinske službe zagotovljen ogled te problematike. 

Svet KS pričakuje pisno obrazložitev rešitve tega problema. 

 

Maja Makše - cesta Groblje Češča vas 

Vzdrževalec cest je o tem problemu obveščen. Po zagotovilih pristojnih naj bi bila dela 

kmalu izvedena. 

 

Mario Krapež – Srečanje posameznikov, ki so s svojim požrtvovalnim delom delali in 

še delajo v korist skupnega dobrega v naši KS v preteklih letih bo 16.9.2022 kot je 

predvideno. Srečanje se izvede v vsakem vremenu. 

 

Opravičilo: 

Projekt ureditve odtočnega voda za meteorno kanalizacijo v naselju Češča vas se NE 

izvede zaradi NEPRIDOBLJENIH ustreznih dovoljenj s strani pristojnih služb in ne 

zaradi posameznikov, ki živijo v kraju. Ker so bile izrečene besede na seji sveta 

razumljene v nepravem kontekstu se kot predsednik KS Prečna opravičujem vsem 

posameznikom za morebitne nevšečnosti. Ponovno navajam kot predsednik sveta KS 

Prečna, da se projekt ne izvede zaradi nepridobljenih vseh potrebnih soglasij s strani 

pristojnih služb. 

 

 

 

Seja je bila končana ob 22:00 uri.  

 

 

      

Podpredsednik KS Prečna                 Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar                       Mario Krapež 


